
 
Br.0012.1.11.2023  
 

 
Protokół Nr 56/23 

z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta 
Rady Miasta Bielsk Podlaski 

w dniu 12 grudnia 2023 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 
(sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.50. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, 
Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk oraz członkowie Komisji: Bogusław Mrozkowiak, 
Tomasz Sulima i Piotr Wawulski. W posiedzeniu uczestniczyli także: Skarbnik Miasta Anna Szkoda,  
Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska, Kierownik Referatu 
Organizacyjno-Gospodarczego Urszula Gościk, Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz 
Jakubowski. W trybie on-line w posiedzeniu uczestniczyli: Przedstawiciel S&H Consulting Maciej 
Huculak (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu). 

 
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodnicy Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i  powitał wszystkich 
zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 55/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji poinformował też, że jest jeszcze wniosek o nadanie nazwy drodze. Zapytał, 
czy ktoś z zebranych ma uwagi, zastrzeżenia? 
 
W związku z brakiem uwag zaproponował, aby sprawdzić kworum, na 5 członków Komisji, 5 jest 
obecnych. Przystąpił do przegłosowania porządku obrad.  
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 

https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
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Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotuczy punktu nr 3  
 
Przyjęcie Protokołu Nr 55/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 55/23 z posiedzenia Komisji w dniu 21 listopada 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła przedłożony protokół. 
 
Dotyczy punktu nr 4  
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Bielsk Podlaski do 2035 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 
Bielsk Podlaski do 2035 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 
dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Piotr Wawulski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sulima 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda wyjaśniła, że jeśli chodzi o zmiany w tej uchwale, to one są naprawdę 
już takie kończące rok, wprowadzenie niezbędnych, niezbędnych danych i tutaj na przykład 102.233 
zł tylko po stronie dochodów, to uzyskanie dochodów, które są z zadań zleconych, natomiast wydatki 
mieliśmy zabezpieczone środkami własnymi, więc to wpływa na poprawę naszego wyniku. Szkoła nr 3 
zwolniła nam 60.000 zł, ponieważ do końca roku takie oszczędności wypracowali i te wydatki nie 
będą zrealizowane, nie będzie zrealizowane zadanie: utwardzenie terenu w osiedlu Mickiewicza 27, 
10.000 zł z zadań majątkowych jest zdejmowanych, więc to jakby są naprawdę już takie porządkowe 
sprawy. Powiedziała też, że do budżetu bieżącego roku będą wprowadzone wydatki niewygasające i 
na sesję będzie przedłożony projekt uchwały o wydatkach niewygasających po to, żeby zrealizować te 
wydatki w nowym roku do 30 czerwca z budżetu 2023 roku i nie obciążać nimi budżetu roku 2024. 
Będzie przedłożona autopoprawka i do zmian w budżecie i do projektu budżetu na 2024 rok.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
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Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski 
na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na 
lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bogusław Mrozkowiak 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2024. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak  zapytał, czy materiały sesyjne będą jeszcze uzupełniane w 
tym punkcie? Uważa, że nie są kompletne. Ci co tam przeglądali dokładnie, zauważyli, że  nie mamy 
wszystkich planów finansowo-rzeczowych, mamy tylko jednostek zewnętrznych, tych podległych, a 
nie mamy tego, co jest w Urzędzie. Plany finansowo-rzeczowe sporządzają również kierownicy 
poszczególnych komórek w Urzędzie i zaznaczył, że tych planów nie widział, także nie ma pełnej 
informacji.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda  uważa, że były przedłożone wszystkie dokumenty dotyczące projektu 
budżetu na 2024 rok i za Urząd Miasta w całości wszystkie materiały powinny być, ale w dniu 
dzisiejszym przepunktuje to jeszcze raz, jeśli chodzi o wydatki, jak i dochody poszczególnych 
komórek. Uważa, że  powinny być tutaj przedłożone wszystkie dokumenty i jeżeli rzeczywiście 
znajdzie się coś, co nie zostało przedłożone, to będzie zamieszczone.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak  zwrócił się z prośbą o sprawdzenie tego bo może 
rzeczywiście coś przeoczył, chociaż starał się  uważnie przeglądać. Stwierdził, że przeglądał to, co 
zostało zaprojektowane na potrzeby Rady Miasta. Poruszył tematy związane z zaplanowanymi 
wydatkami: 

 dot. potrzeb Rady Miasta -  zwrócił uwagę na brak pieniędzy na ekspertyzy, opinie prawne.  
Radny zapytał, czy zostało to świadomie zrobione, czy nie? Uważa, że skoro radni nie mogą 
konsultować się z radcami prawnymi, to muszą mieć dostęp do ekspertyz lub opinii 
prawnych. Zdaniem radnego, gdyby byłyby zaplanowane takie pieniądze, to podejrzewa, że 
radni mogliby konsultować się z radcami prawnymi. 
 

 dot. wydatków na szkolenia pracowników. Radny chciałby zapoznać się z planem szkoleń, 
uważa, że pewnie jest taki plan w wersji elektronicznej. 

 

 wydatki na promocję miasta – zakup materiałów i wyposażenia, gdzie zaplanowano kotwę  
32.050 zł. Radny zapytał, czy są jakieś przepisy wewnętrzne, regulamin czy zarządzenie  
Burmistrza Miasta na podstawie, których rozprowadzane są materiały promocyjne?  

 

 dot. środków na Dni Bielska Podlaskiego (25.000 zł) oraz na Mistrzostwa Polski Pracowników 
Samorządowych (40.500 zł). Zwrócił się z prośbą, aby ktoś odniósł się do tych wydatków, 
ponieważ zdaniem radnego dysproporcja pomiędzy nimi jest olbrzymia, a Dni Miasta dotyczą 
wszystkich mieszkańców.  
 

 dot.  gospodarki odpadami komunalnymi. Radny zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie na co 
konkretnie zostały zaplanowane środki w wysokości 24.600 (wynagrodzenia bezosobowe)  
oraz czego dotyczą zaplanowane środki w rozdziale 90002 § 4610, koszty postępowania 
sądowego i prokuratorskiego -  1.600 zł? Zapytał, czy toczy się już jakaś sprawa? Uważa, że  
skoro planuje się takie środki, to rozumie, że się coś toczy.  Poprosił o wyjaśnienie.  
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 dot. Pływalni Miejskiej „Wodnik”. Radny stwierdził, że stan środków obrotowych na początku 
i na końcu roku wynosi minus 363.765 zł. W związku z powyższym poprosił o 
zinterpretowanie tego w taki sposób, aby mieszkańcy mogli  się dowiedzieć i to usłyszeć. 
Zapytał, czy  są jakieś konsekwencje z tego tytułu? 

 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda stwierdziła, że częściowo może odpowiedzieć na tematy poruszone 
przez  Pana radnego. Jeśli chodzi o Rady Gminy, to odczytała rzeczowo, co mamy zaplanowane na 
obsługę Rady. Diety radnych - 456.500; obsługa sesji, komisji, czyli woda, kawa, inne wydatki tego 
typu – 7.000 zł; naprawy wszelkiego rodzaju sprzętu -1500 zł; obsługa systemu eSesja - 18.900 zł. 
18.900 zł. Abonament 7000 zł, no i jakieś wydania, ogłoszenia prasowe i życzenia świąteczne 1500 zł. 
Jeśli chodzi o wydatki na szkolenia, plan szkoleń powstaje w Urzędzie po uchwaleniu już budżetu, 
wtedy każdy z referatów zgłasza zapotrzebowania tematycznie na szkolenia i w ramach tego planu 
odbywają się. Zapisujemy się na szkolenia podając pozycję z naszego planu, jeżeli zmieniamy to 
również przedstawiamy w takim wniosku w ramach jakiego szkolenia chcemy odbyć szkolenie. Jeśli 
chodzi o Mistrzostwa Polski Pracowników Samorządowych to tu zaplanowano dwa wyjazdy. O 
materiałach promocyjnych odpowiemy na piśmie. Również odpowiemy na piśmie jeśli chodzi o 
Pływalnię Miejską - Wodnik, jeśli chodzi o te środki obrotowe ujemne. Wyjaśniła, że dotacja  pokrywa 
te wydatki, które zostały zabudżetowane przez Pana Dyrektora w przeciągu roku budżetowego.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak zaznaczył, że chciałby, żeby się odnieść do tego dlaczego nie 
ma żadnych pieniędzy na ekspertyzy i porady prawne. Tylko o to chodziło, bo tamte pozycje to sobie 
wyczytał. Zaznaczył, że nie może zrozumieć, jak można planować pieniądze na szkolenie, nie mając 
planu szkolenia, to po prostu w urzędzie planuje się odwrotnie? Najpierw pieniądze, a potem się 
rzeczową stronę robi, bo z tego, co się uczył, zresztą na tej samej szkole, co Burmistrz, najpierw się 
robi stronę rzeczową, a potem się robi stronę finansową i koryguje się najwyżej rzeczową, jak nie ma 
pieniędzy. Zaznaczył, że nie rozumie tego. Potem jest kto pierwszy, kto ma dostęp do burmistrza, to 
ten... Uważa, że nie można tak planować. Musi być strona rzeczowa zrobiona i wtedy się robi stronę 
finansową.  
 
 
Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że jeżeli chodzi 
o środki na ekspertyzy i opinie prawne, to rzeczywiście tych pieniędzy tutaj nie ma zaplanowanych, 
ponieważ trudno nam przewidzieć, jakich ekspertyz będzie sobie życzyła Rada na tym etapie. Trudno 
też było przewidzieć, nikt nie zgłaszał, w jakim temacie miała być wydana dana ekspertyza, ponieważ 
jak Państwo sobie przypominacie w roku bieżącym, kiedy Państwo zechcieliście zewnętrznej opinii 
prawnej to było przeprowadzane postępowanie w trybie zamówień publicznych. I wiadomo jest, że w 
zależności od zakresu opracowanej tematyki w tej opinii czy ekspertyzie, różne ceny mogą być 
podane przez danych prawników. Jeżeli zajdzie taka potrzeba, to na bieżąco będzie weryfikowany 
budżet i wnioskowali. To jest jedna kwestia. Natomiast po wstępnej rozmowie z Panem Burmistrzem 
jeszcze w ubiegłym tygodniu, kiedy Państwo wnioskowali o to, żeby mieć dostęp do radców 
prawnych, to ta kwestia jest analizowana i Pan Burmistrz na najbliższej sesji w tej sprawie się 
wypowie. Natomiast jeżeli chodzi o środki na szkolenia, to rzeczywiście, tak jak Pani Skarbnik 
powiedziała, zawsze tych środków na szkolenia jest za mało. Staramy się naprawdę bardzo 
oszczędnie z nimi postępować, ale zapotrzebowanie ze strony pracowników i Urzędu rzeczywiście 
jest bardzo duże, chociażby ze względu na zmieniające się przepisy, wdrażanie nowych 
oprogramowań, gdzie praktycznie cała załoga musi być przeszkolona, to ta kwota, która jest 
zaplanowana w budżecie, no to jest mała. Druga sprawa, też nie wiemy, czy Państwo jako Rada 
wyrazicie zgodę na tę kwotę, którą Pan Burmistrz tutaj wnioskuje. Dlatego praktyką jest tutaj w 
Urzędzie, że tematyka do planu szkoleń dostosowywana jest już po uchwaleniu przez Państwa 
budżetu i w pierwszym tygodniu stycznia taki plan szkoleń jest opracowany, podpisany praktycznie 
przez Pana Burmistrza, bo obecnie kierownicy analizują to z poszczególnymi pracownikami, które 

https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
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szkolenia w tym momencie są wręcz niezbędne, bo tylko i wyłącznie do tego się ograniczamy. Jeżeli 
chodzi o wydatki na promocję, o to że kwota na udział drużyn sportowych, jeżeli chodzi o piłkę nożną 
i siatkówkę, jest dużo większa aniżeli na Dni Bielska, to kwota 20 tys. na Dni Bielska to jest w ramach 
współpracy miast partnerskich i tzw. otoczki tej imprezy, natomiast całość to i tak będzie Dniami 
Bielska zajmował się Bielski Dom Kultury. Natomiast kwota na drużyny sportowe wynika z dwóch 
wniosków, które zostały złożone przez kapitanów drużyn, Pana Krzysztofa Grodzkiego i Pana Piotra 
Wawulskiego o zabezpieczenie w budżecie miasta kwoty na Mistrzostwa Polski Samorządowców w 
Piłce Siatkowej i na Mistrzostwa Polski Pracowników Samorządowych w Piłce Nożnej. Zaznaczyła, że 
są to dwie drużyny, które w ostatnim czasie osiągnęły dobre wyniki, medalowe, stąd Pan Burmistrz 
uznał za stosowne, żeby te kwoty do budżetu wprowadzić. Jak Państwo sobie przypomnicie, w roku 
ubiegłym była sytuacja taka, że środki na te wydatki nie zostały zabezpieczone, jednak przy 
uchwalaniu budżetu Państwo wnioskowaliście do Burmistrza, żeby te środki ujął i w trakcie roku 
zostały wprowadzone. Stąd propozycja tutaj Pana Burmistrza, żeby do budżetu te kwoty 
zarezerwować. Jeżeli chodzi o wydatki na promocję, to szczegółowo, oczywiście Panu radnemu 
napiszemy. Jeżeli chodzi o kwotę na zakup materiałów i wyposażenia, to rzeczywiście nie ma 
regulaminu opracowanego, ale każdy podmiot, który ma w swoim działaniu promocję miasta bądź 
jakieś wydarzenie pewnej rangi i zwraca się tutaj z podaniem do Burmistrza Miasta, który analizuje i 
stwierdza, że takie wydarzenie należałoby wesprzeć, by promować, bądź w formie gadżetów 
promocyjnych, upominków, czy nagród dla tych uczestników. Taki podmiot musi tutaj zwrócić się na 
piśmie. Zapotrzebowanie na tego typu rzeczy jest też znaczące. Stwierdziła, że jest coraz więcej 
instytucji tutaj z terenu miasta, które wyjeżdżają bądź zapraszają różne podmioty jest też miło, jeżeli 
to są osoby z zewnątrz, które dostają jakąś pamiątkę pobytu tutaj albo w formie nagrody, albo w 
formie jakiegoś gadżetu promocyjnego. Każdy gadżet promocyjny wykonany przez Urząd zawiera 
logotyp w postaci hasła promocyjnego bądź herbu miasta. Jeżeli chodzi o wydatki na Radę Miasta, to 
jeszcze jest  pewne zwiększenie z 4.000 do 7.000 zł, co prawda bardzo tak ogólnie tutaj zostało 
napisane, ale w planach jest powołanie Młodzieżowej Rady Gminy. Pan Burmistrz obecnie zwrócił się 
do wszystkich dyrektorów szkół działających na terenie miasta, aby jeszcze przed wystąpieniem do 
Państwa z takim wnioskiem, aby sondowali w samorządach uczniowskich, czy jest takie 
zapotrzebowanie i już pierwsze odpowiedzi tutaj spływają, że jest. I w wydatkach na razie przy Radzie 
Miasta mamy tutaj zwiększoną kwotę na materiały biurowe, chociaż nie wskazujemy, że to dotyczy 
Młodzieżowej Rady Miasta, ale tutaj będą znajdowały się też środki na papier, toner, na razie na takie 
wstępne, potrzebne rzeczy do przeprowadzenia i funkcjonowania Rady, bo nie wiemy jeszcze jakie 
będzie to zapatrywanie ze strony młodych ludzi. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2024. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Bogusław Mrozkowiak, Piotr Wawulski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie „podjęcia uchwały Rady Miasta z 
poparciem odszkodowań od Niemiec". 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak powiedział, że słuchał poprzednich posiedzeń komisji, które 
były dzisiaj już wcześniej i usłyszał takie stanowiska radnych, że sprawa nie dotyczy miasta Bielska 
Podlaskiego. Radny uważa, że jest wręcz przeciwnie i  co roku sobie o tym przypomina, gdy jest pod 
pomnikiem ofiar barbarzyństwa, jak to dotyczyło mieszkańców Bielska Podlaskiego. Także nie zgadza 
się z takim stanowiskiem, że uchwała dotyczy w zasadzie tylko poparcia tej petycji. Zapytał również, 
dlaczego w eSesja nie publikuje się treści petycji, oczywiście po ukryciu danych osobowych osoby, 
która ją składała? Treść petycji jest jawna i wydaje się, że rozwiałoby to wiele wątpliwości, które były 
zgłaszane na komisjach wcześniejszych. Każdy mógłby to po prostu przeczytać i prosiłby, gdyby taka 
petycja, oczywiście bez tych danych, ukazała się jeszcze przed sesją, żeby zostały dołączone te 
materiały. 
 
Członek Komisji Piotr Wawulski w ramach wytłumaczenia wyjaśnił, że też się wypowiadał, że to nie 
dotyczy miasta, że Bielsk podczas wojny był ominięty wspaniałym balonem i nic się nie stało tutaj, 
nie, nie było tragedii ludzkich, tylko, że Rada Miasta nie jest adekwatna do podejmowania takich 
decyzji. To powinno być na zasadzie: nasz Sejm i Bundestag, a nie Rada Miasta Bielsk Podlaski. My 
możemy wyrazić swoje stanowisko i dlatego powiedział, że to nie dotyczy stricte Rady Miasta, ale nie 
że i mieszkańców i że tutaj nie było tragedii i że tutaj jak Pan radny powiedział, że co roku chodzi pod 
pomnik. Zaznaczył, że  też chodzi pod pomnik i ma znajomych, którzy mieli bliskich członków rodziny, 
którzy ginęli, walczyli, także z taką retoryką się nie godzi, no bo nie chodziło o to, że Bielsk nie 
uczestniczył w wojnie. Tak, uczestniczyła cała Polska. Cała Polska przeżyła tragedię i prosiłby o taką 
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retorykę, niewprowadzanie, bo to może ktoś odebrać, że wypowiedział się w kwestii takiej, że miasto 
Bielsk Podlaski i mieszkańcy miasta nie ucierpieli podczas II wojny światowej. Poinformował, że  nie 
bierze udziału w głosowaniu. 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak przeprosił, bo może rzeczywiście źle zrozumiał, ale słuchał 
dość uważnie i było użyte „nie dotyczy miasta”, więc jeżeli to w tym znaczeniu, no to rzeczywiście 
rozumie. To może dobrze, że się stało, że to zostało, uświadomione, że intencje były całkowicie inne.  
 
Kierownik Referatu Obsługi Burmistrza i Rady Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że jeżeli chodzi 
o treść petycji, to Państwo jako radni tę treść posiadają u siebie w informatorze, prawda? Z pełnymi 
danymi. Natomiast jeżeli któryś z mieszkańców chciałby zapoznać się z treścią petycji, jakiejkolwiek 
petycji, która wpływa czy to do Rady Miasta, czy do Burmistrza Miasta, to jest taka możliwość, 
ponieważ Urząd ma obowiązek zamieszczania wszystkich petycji, które wpływają do odpowiedniego 
organu i zamieszczania również zawiadomienia o sposobie załatwienia tej petycji. W związku z tym w 
Biuletynie Informacji Publicznej, w zakładce załatwianie spraw obywatelskich jest zakładka Petycje. 
Ta zakładka jest podzielona na petycje wpływające do Burmistrza i petycje wpływające do Rady. 
Później one się jeszcze dzielą na petycje bieżące, jednorazowe, petycje wielokrotne. I tam Państwo 
możecie sprawdzić, że ta petycja jest zamieszczona. Jest ona zanonimizowana, bo akurat ten 
podmiot, ta osoba, która wniosła tę petycję nie wyraziła zgody na udostępnienie swoich danych 
osobowych. Natomiast te petycje, które składają inne osoby, a wyrażają zgodę na udostępnienie 
danych, to są zamieszczane razem z tymi danymi. Także każdy mieszkaniec ma prawo z tymi 
petycjami się zapoznać.  
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak stwierdził, że sobie zdaje sprawę, bo sam pisał petycję, tylko 
chodziło o to, że mieszkańcy nie są wszyscy tak biegli, że wiedzą, gdzie co nagle znaleźć i chodziło 
tylko o to, że jak już się rozpatruje sprawę petycji i mamy tam uzasadnienie, projekt, to chodziło, żeby 
podpiąć. Tylko o to chodziło, bo zdaje sobie sprawę, że wszystko jest dobrze, nie mówi, że jest źle. 
Chodziło o to, żeby wszystko było w jednym miejscu i już tam ktoś nie będzie szukał, bo nawet może 
nie wie, że tam jest taka zakładka Petycje. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie „podjęcia uchwały Rady Miasta z 
poparciem odszkodowań od Niemiec"..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski  
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 

https://bip-umbielsk.wrotapodlasia.pl/cms/page/link/29
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Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 2024 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak powiedział, że co do założeń tego projektu, programu, to nie 
mam uwag, tylko uważa, że uchwałę należy dopracować, ponieważ jest dużo rzeczy, które nie brzmią 
wlaściwie. Wyjaśnił, że chodzi np. o: 

 zapisy §7 ust. 1 projektu uchwały. „Realizacja programu przez Miasto obejmuje w 
szczególności niżej wymienione zadania”. Zastanawia się po co użyte zostały wyrazy „niżej 
wymienione zadania”? Zdaniem radnego powinno być „obejmuje w szczególności”, 
dwukropek i wymienia się zadania.  

 zapisy §13 ust. 2. „Społeczni opiekunowie psów będą mogli m.in.”. Zapytał po co użyto 
„będą mogli m.in.”? Lepiej brzmi „Społeczni opiekunowie psów będą, czy mogą” i postawić 
od razu dwukropek.  

 zwrócił uwagę na zapis „Miasto Bielsk Podlaski kształtuje świadomość mieszkańców”. 
Zdaniem radnego Miasto nie może kształtować świadomości, urząd może kształtować lub 
jakiś organ, czy instytucja, ale nie Miasto.  

 Radnemu wydaje się również, że skoro są zdefiniowane „zwierzęta gospodarskie”, to tym 
bardziej powinny być zdefiniowane „zwierzęta domowe”. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bogusław Mrozkowiak 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt planu 
pracy. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt planu pracy. 
 
Dotyczy punktu nr 6 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach 
prywatnych (dotyczy proponowanej nazwy - ul. Podleśna) 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie, zapytał, czy 
ktoś z zebranych chciałby zabrać głos? 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt planu 
pracy. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Rozpatrzenie wniosku o nadanie nazwy drodze wewnętrznej zlokalizowanej na gruntach prywatnych 
(dotyczy proponowanej nazwy - ul. Podleśna).  
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Aleksander Bożko, Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki 
głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowana nazwę ulicy.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach 
różnych? 

Członek Komisji Bogusław Mrozkowiak poruszył temat leżącej wiaty przy przystanku autobusowym 
przy ul. Białowieskiej znajdującym się za sklepem Arhelan przy myjni samochodowej (jadąc od strony 
Hajnówki). Radny powiedział, że rozumie, iż trwa remont drogi, ale uważa, że gdyby ten remont trwał 
3, 4 miesiące to zrozumiałym byłoby niestawianie wiaty, ale gdy ten remont będzie jeszcze trwał 
długo, to warto by tę wiatę postawić, ponieważ osoby oczekujące na autobus obecnie nie mają gdzie 
schronić się przed opadami deszczu i śniegu. Radny zwrócił się więc z prośbą, aby awaryjnie tę wiatę 
postawić.  

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział  
w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

 
Przewodniczący Komisji Finansów 

i Budżetu Miasta 
 

Aleksander Bożko 

 

 


